
 
 
 
 
 
 

Kerry- ja vehnäterrierikerho ry:n sääntömääräinen vuosikokous 2025 

LIITE 11, Kerry & Vehnä-lehti 

  
Taustatiedot, vuosi 2024  

 

● Lehden nykyinen painosmäärä 640kpl. 

● Lehti ilmestyy 4 kertaa vuodessa.  

● Lehden hintaan vaikuttaa mm. painosmäärä, lehden sivumäärä, käytetty materiaali sekä 

posti- ja käsittelykulut. 

● Vuotuiset kulut ovat nykyisellään hieman yli 11.000€ (n. 2750,00€ per lehti). 

● Posti- ja käsittelykulujen osuus yli 40% kokonaiskustannuksista. 

● Posti- ja käsittelykulujen on arvioitu (painotalolta saatu arvio) nousevan jopa 10% 

vuoden 2025 aikana. 

● Lehteen liittyvää tuloa saadaan mm. palsta- ja ilmoitusmaksuista. Näiden määrä on 

vähäinen (kattaa alle 10% lehden kokonaiskuluista, 2024). Kaupallisia ilmoituksia ei 

juurikaan ole. 

 

Hallituksen vuonna 2024 tekemät toimenpiteet: 

● Jatkossa lehti postitetaan paperisena vain varsinaisille jäsenille. 

● Lehden postitus ulkomaille ilman eri veloitusta lakkautettu. Tietoa jäseneduista kerhon 

nettisivuilla päivitetty tältä osin. Päivitetyn tiedon mukaan jäsenmaksu sisältää lehden 

postituksen varsinaisten jäsenten osoitteisiin Suomen sisällä.  

● Paperisen lehden postitus tuomarijäsenille lakkautettiin. Tämän tilalla lähetetään 

sähköinen lehti. Tuomarijäsenille on lähetetty aiheeseen liittyvä tiedote. 

● Painotalon tarjoukset on alkuvuodesta 2024 kilpailutettu. Edullisin tarjous saatiin 

nykyiseltä painotalolta, joten tarvetta palvelun vaihtamiseen ei ilmennyt. 

 

Haaste, johon hallitus toivoo vuosikokoukselta keskustelua ja ohjausta: 

● Lehden toimittamista sen nykyisessä muodossaan toivotaan jatkettavan. 

● Lehteen liittyvät kulut kasvavat jatkuvasti. 

● Kerhon jäsenmäärä on pitkään ollut laskussa ja laskun odotetaan tästä vielä jonkin aikaa 

jatkuvan. 

● Jäsenmaksuista saatu tulo suhteessa lehden kokonaiskustannuksiin alkaa muodostua 

haastavaksi. Kerhon talouden kannalta tilanne on kestämätön. 

● Mitä keinoja ollaan valmiita käyttämään, jotta lehden toimittamista sen nykyisessä 

muodossaan voidaan sellaisenaan jatkaa?  

○ Jäsenmaksujen nosto? 

○ Mainostilan aktiivinen myyminen kaupallisille tahoille? 

○ Yleinen varainhankinta? 

○ Kannatusjäsenyys? 

○ Muita mahdollisia vaihtoehtoja?   



 
 
 
 
 
 

Tiedoksi, lehden 03/2024 lasku: 

 
 

  

 

  

 

 

 

 


